

## Berryessa Chinese <u>School</u>

VOL. 22 No. 13 December 9, 2017

**BCS School Hours** 

Sat. 9AM-12:30PM Morrill (408)874-5874 Sierramont (408)679-3326 Piedmont (408)679-3325

# Newsletter 博愛通訊

博愛信箱/P.O. Box 32988, San Jose, CA 95152 • 留言/Voice Mail: 408-5200-BCS • web site: www.bcs-usa.org • Email: bcs\_board@yahoo.com

### 博愛近期重要事項 / BCS Important Events

日期	事項	Events	地點/Where
12/16	放假一天	No School	All Campus
12/23	放假一天:聖誕節假期	No School: Christmas Holiday	All Campus
12/30	放假一天:寒假	No School: Winter Break	All Campus
1/6/18	校務會議	Board Meeting 9:15-11:15 am	Sierramont
1/13/18	期末考試	Final Exam	All Campus
	學術比賽 (西畫/漫畫)	Academic Competition (Western / Cartoon Drawing)	Sierramont Campus

### 本期摘要

- § 博愛近期重要事項
- § 校長的話
- § 博愛食物捐贈活動
- § 社區活動
- § 廣告

<<請上博愛網站......

http://www.bcs-usa.org ....查閲更多圖片資料>>

www.facebook.com/
BerryessaChineseSchool

#### 編輯組電子信箱:

bcs editor@yahoo.com

### 下週校園巡邏

1/6/18

Morrill 校區—每班三人 CFL1B | CK1 | L1

Sierramont 校區—每班二人 C4B | CFL4B | S9

Piedmont 校區—每班二人 CFL8 | M9 | PX5



# 校長的話

李利中

在十二月二日下午北加州中文學校聯合會的四十年歷史回顧展,我們展出的作品是由文化班主任范夢倫和國畫班老師王青雲共同製作的,十分的感謝她們!請到博愛的網頁或臉書www.facebook.com/BerryessaChineseSchool查看。

Thanks cultural department dean Helen Maddox and Chinese Painting teacher Ching-Yun Lin for creating the BCS poster board and decorating the exhibition table. Please check out our web site and facebook.

今天(12/9)是2017年的最後一天上課,接著就是三週的假期,我們到2018年一月六日再見! 祝大家聖誕及新年快樂!

Today is the last day of school in 2017. Then we have three weeks off. I will see you on January 6<sup>th</sup> in 2018. I wish you all have a Merry Christmas & Happy New Year!

博愛通訊調查 Newsletter survey

https://goo.gl/forms/BsCBHnBwvOtXsDmG3

請在二月一日前完成博愛通訊問卷調查,謝謝! Please do the newsletter survey by February. Thank you!



### 社區活動

#### 2018 北加州中文學校聯合會 中國新年"狗年"海報設計比賽

#### **ANCCS 'Year of Dog' Poster Contest**

- 比賽開放予所有 18 歲以下學生參加 Open to students under 18 years old
- 報名日期 為即日起至2018年1月15日 止 Registration is now to 1-15-2008
- 報名辦法及詳情請參閱此Registration and details 了海報比賽報名表(Poster Contest application form)

所有參加者請在2018年1月6日帶同報名表, 在上課時間內前往Sierramont的圖書館或在文化 班時間內前往Morrill辦公室找文化班主任范夢倫 (Helen)。 **每張海報報名費 \$5** 

On January 6, 2018, participants please bring the completed registration forms to Helen Maddox (Cultural Department dean) at Sierramont Library during language class time and I will be in Morrill distributing registration forms during cultural class time.

\*\*\* Deadline to turn in posters to Hilltop is January 15, 2018. \*\*\* Hilltop is not open on Sundays. Registration fee \$5 per poster

# 博愛食物捐贈活動

今天(12/9)是聖誕食物捐贈活動 的最後一天,希望各位家長和同學們 能夠一同的參與,請把捐贈的食物交 到我們各辦公室內 (9 am - 11:45 am) ,我們會在12月9日 集齊三個校區所



收集的食物,交到附近的食物銀行去,希望在這 個普天同慶的聖誕節,我們能夠幫助一些有需要 幫助的人,施比受更為有福!去年我們籌集得到 一百三十五磅多的食物,今年我們能否打破這個 數字呢?

#### Today (12/9) is the last day for the food drive. Time: 9-11:45 a.m. (Three BCS offices)

We will collect all donation on 12/9 and donate to a local food bank. Last year BCS donated 135 pounds of food to San Jose Second Harvest Food bank. Can we break last year's record?

Please consider the following food items for donation. (No packaged in glass please)

- Meals in a can (stew, chili, soup)
- Tuna and canned meat
- Peanut butter

留言/Voice Mail: 408-5200-BCS • email: bcs board@yahoo.com

- Low-sugar cereals
- Canned fruit packed in juice
- Canned vegetables

# 學校行政通訊

#### 重要事項 Important notice:

- 課室內嚴禁飲食 No drinking or eating allow inside the classroom.
- 下課後,請關閉所有門窗 After class, please close all windows and door.
- 下課後,請把教室還原到上課前的狀况(如 有須要請事先拍照) Restore the classroom to the original condition (take pictures if needed before class).

多謝各位合作! Thanks for your cooperation!

# 美美快遞~集貨轉運

比USPS郵政更便宜高達60%以上 寄Fedex, DHL更有特別折扣優惠!



台灣 \$2 /LB 起 香港 \$3 /LB 起 中國 \$5 /LB 起 美國境內 \$0.5~\$1.00

MeiMei Express 1-855-696-6397

408-520-3980/408-526-0168

**⋈** service@meimeiexpress.com

我們的快遞服務達世界各地. 多寄還有更多的折扣優惠喔!

www.meimeiexpress.com